
Het is onverantwoord om 5G in te voeren om de volgende redenen: 

Er is geen wetenschappelijk onderzoek gedaan naar de lange termijn gezondheidsklachten van deze 

specifieke vorm van elektromagnetische straling op de mens. 

De gehanteerde ICNIRP normen houden uitsluitend rekening met thermische effecten die op treden 

en niet met biologische effecten ook van neurologische aard.  

Ook is het onbekend of bomen, planten, dieren, vogels, insecten op langere termijn schade van de 

straling onder vinden.  

Nu al leidt de straling (van elektromagnetische velden) met 2G, 3G en 4G tot gezondheidsklachten. 

Zie het artikel in het gerenommeerde wetenschappelijke tijdschrift The Lancet. 

Inmiddels zijn er wereldwijd veel onderzoeken die wijzen op niet-thermische, biologische effecten, 

ook van neurologische aard. Vele wetenschappers waarschuwen voor grote schadelijke effecten op 

de lange termijn, bijvoorbeeld: 

 EMF Scientist Appeal 

 Bio-Initiative, het bijgewerkte rapport 2014-2019 

 

Deze wijziging in de Telecommunicatiewet ontneemt burgers en lokale overheden grotendeels de 

mogelijkheid om bepaalde plekken met kwetsbare groepen (bijv. crèches, verzorgingstehuizen) qua 

straling te ontzien. 

https://www.thelancet.com/pdfs/journals/lanplh/PIIS2542-5196(18)30221-3.pdf
https://www.emfscientist.org/index.php/emf-scientist-appeal;
https://bioinitiative.org/

